
Z á p i s n i c a 
 

z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dubovce 
konaného dňa 4.9.2024 v Kultúrnom dome v Dubovciach  

 
Prítomní:  
starosta obce:  Mgr. Filip Tokoš,  
zástupca starostu: Denis Biskupič,                  
prítomní poslanci: Ing. Katarína Ondrušová, Mgr. Pavol Tokoš, Ing. Tomáš Milota,                  
Mgr. Tomáš Mikula, Veronika Tokošová, Kornel Tokoš, Mgr. Miroslav Václavík, Ing.  Ondrej 
Rybnikár  
 
hlavná kontrolórka Ing. Ľuboslava Škojcová 
 
Ospravedlnil sa: nikto  
 
Zasadnutie sa začalo o 17:05 hod. Na zasadnutí boli prítomní 9 poslanci z celkového počtu 9 
poslancov. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.   
 
Bod č. 1 – Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce Filip 
Tokoš. Oboznámil prítomných, že z dôvodu verejného záujmu bude zasadnutie OZ nahrávané. 
 
 
Bod č. 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice  
Za zapisovateľku bola určená Viera Haringová, za overovateľov zápisnice boli určení p. 
Tokošová a p. Ondrušová. 
    
 
Bod č. 3 – Schválenie programu zasadnutia  
Starosta obce predniesol návrh programu OZ. Vyzval prítomných na doplnenie programu OZ. 
 
p. Ondrušová navrhla:  
1. zrušiť bod s návrhom VZN o miestnej dane z nehnuteľnosti na územní obce Dubovce z toho 
dôvodu, že toto budeme riešiť na konci roka,  
2. zrušiť Zásady hospodárenia, lebo v návrhu čo starosta predložil sú vysoké sumy, s ktorými 
nesúhlasíme,  
3. doplniť bod vyplatenie odstupného bývalej starostke Mikulovej.  
 
Starosta – navrhol bod programu – odpredaj pozemku pre p. Romana Tokoša. 
 
Hlasovanie za zrušenie – bodu 8 – návrh VZN o miestnej dani na území obce Dubovce a bodu 
12 – Zásady hospodárenia obce Dubovce: 
 
Za – 5 – Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P.,   
Proti – 4 - Tokoš K., Tokošová, Václavík, Biskupič 
Zdržal sa – nikto 
 
Starosta – rušia sa body programu č. 8 návrh VZN č. 4/2024 o miestnej dani na území obce 
Dubovce a č. 12 – Zásady hospodárenia obce Dubovce.  
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Hlasovanie za doplnenie bodov č. 11 – odpredaj pozemkov p. Romanovi Tokošovi a č. 12 - 
vyplatenie zákonného odstupného bývalej starostke obce Dubovce. 
Za – 9 – Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P.,  Tokoš K, Tokošová, Václavík, 

Biskupič 
Proti – nikto  
Zdržal sa – nikto 
 
Návrh uznesenia č. 17/09/2024 
 
OZ obce Dubovce sa uznáša na programe OZ Dubovce dňa 4.9.2024 
1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Kontrola uznesení 
5. Zámena majetku obce Dubovce 
6. Návrh VZN č. 2/2024, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska Vidovany, 

Vlčkovany obce Dubovce 
7. Návrh VZN č. 3/2024 o organizácii miestneho referenda v obci Dubovce 
8. Návrh VZN č.5/2024 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 

na výchovu a vzdelávanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských 
zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Dubovce 

9. Návrh predaja obecných pozemkov 
10. Územný plán obce Dubovce 
11. Odpredaj pozemkov Romanovi Tokošovi 
12. Vyplatenie odstupného bývalej starostke obce Dubovce 
13. Diskusia 
14. Záver 
 
Hlasovanie:   
Za – 9 – Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P.,  Tokoš K, Tokošová, Václavík, 

Biskupič 
Proti – nikto  
Zdržal sa – nikto 
 
 

Uznesenie č. 17/09/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   program OZ Dubovce dňa 
4.9.2024 
1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Kontrola uznesení 
5. Zámena majetku obce Dubovce 
6. Návrh VZN č. 2/2024, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska 

Vidovany, Vlčkovany obce Dubovce 
7. Návrh VZN č. 3/2024 o organizácii miestneho referenda v obci Dubovce 
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8. Návrh VZN č. 5/2024 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu 
nákladov na výchovu a vzdelávanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a 
školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Dubovce 

9. Návrh predaja obecných pozemkov 
10. Územný plán obce Dubovce 
11. Odpredaj pozemkov Romanovi Tokošovi 
12. Vyplatenie odstupného bývalej starostke obce Dubovce 
13. Diskusia 
14. Záver 
 
Bod č. 4 – Kontrola uznesení  
 
Uznesenie č. 01/06/2024 – program OZ obce Dubovce dňa 4.9.2024 – podpísané - platné 
Uznesenie č. 02/06/2024 – neschválenie VZN č. 1/2024 o miestnej dani z nehnuteľností  - 
podpísané – platné  
Uznesenie č. 03/06/2024 – presun schvaľovania VZN č. 2/2024, ktorým sa schvaľuje – 
prevádzkový poriadok pohrebiska Vidovany, Vlčkovany obce Dubovce na ďalšie zasadnutie – 
podpísané - platné 
Uznesenie č. 04/06/2024 - presun schvaľovania VZN č. 3/2024 o organizácii miestneho 
referenda v obci Dubovce na ďalšie zasadnutie – podpísané - platné 
Uznesenie č. 05/06/2024 – vyhovenie žiadostiam o odpredaj časti pozemkov vo vlastníctve 
obce Dubovce na základe znaleckého posudku žiadateľom Jánovi Chocholáčkovi, Martinovi 
Juráčkovi a Romanovi Tokošovi.  Odpredaj sa uskutoční na základe geometrického plánu 
a kúpno-predajnej zmluvy, ktoré sa prerokujú na ďalšom zasadnutí OZ obce Dubovce 
a nevyhovenie žiadostiam Erika Kuglera a Filipa Okruhlicu, 
a návrh žiadosť pána Prívrackého prerobiť – podpísané – platné 
Uznesenie č. 06/06/2024 - Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 - 
podpísané - platné 
Uznesenie č. 07/06/2024 - Správu hlavného kontrolóra obce Dubovce a stanovisko 
k Záverečnému účtu za rok 2023 - podpísané - platné 
Uznesenie č. 08/06/2024 - Správu audítora za rok 2023 – podpísané - platné 
Uznesenie č. 09/06/2024 – schválenie Záverečného účtu obce Dubovce a celoročné 
hospodárenie za rok 2023 z výhradami – podpísané - platné 
Uznesenie č. 10/06/2024 – schválenie použitia prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu 
rezervného fondu – podpísané – platné  
Uznesenie č. 11/06/2024 – schválenie úpravy rozpočtu – podpísané - platné 
Uznesenie č. 12/06/2024 – schválenie čerpania rezervného fondu – podpísané – platné. 
Uznesenie č. 13/06/2024 – schválenie zaslanie cenových ponúk, materiálov a prác pred 
čerpaním rezervného fondu poslancom OZ obce Dubovce starostom obce Dubovce – podpísané 
– platné. 
Uznesenie č. 14/06/2024 - Výročná správa komisie pre verejný poriadok – podpísané - platné 
Uznesenie č. 15/06/2024 – vyvesenie možnosti prihlásiť sa na zmeny v Územnom pláne obce 
Dubovce na úradnej tabuli a webovej stránke obce Dubovce v lehote do 30 dní od vyvesenia – 
podpísané – platné  
Uznesenie č. 16/06/2024 – schválenie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce 
Dubovce s platnosťou od 6.6.2024 – nepodpísané - neplatné 
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Bod č. 5  - Zámena majetku obce Dubovce 
Starosta oboznámil prítomných s výmenou pozemkov medzi obcou a p. Ondrušovou. P. 
Ondrušová sa k zámene vyjadrila.  
 
Návrh uznesenia č. 18/09/2024 –   
 
OZ obce Dubovce schvaľuje z dôvodu osobitného zreteľa zámenu novovytvorenej nehnuteľnosti 
v k.ú. Vlčkovany obce Dubovce, parc.č. 1780/1 o výmere 2063 m2 na základe geometrického 
plánu č. 50592793-18/2022, vyhotoveného Geodézia Skalica s.r.o. a úradne overeného dňa 
17.5.2022, pod č. G1-254/2022 vo vlastníctve obce Dubovce za nehnuteľnosti v k.ú. Vlčkovany, 
obce Dubovce vo vlastníctve Ing. Kataríny Ondrušovej, r. Šerfözövej, nar. 14.03.1968, 
Vlčkovany 222, 908 62 Dubovce. Jedná sa o pozemky registra EKN: 
- p.č. 236/2 – orná pôda o výmere 744 m2 v podiele 9/20 
- p.č. 257/2 – orná pôda o výmere 593 m2 v podiele 31/80 
- p.č. 247 – orná pôda o výmere 1165 m2 v podiele ¼ 
- p.č. 237 – orná pôda o výmere 1305 m2 v podiele 1/6 
- p.č. 258/1 – orná pôda o výmere 247 m2 v podiele 23/56 
- p.č. 243 – orná pôda o výmere 478 m2 v podiele 1/6 
- p.č. 244 – orná pôda o výmere 162 m2 v podiele 1/1 
- p.č. 248/1 – orná pôda o výmere 1074 m2 v podiele 1/1 
- p.č. 252/101 – orná pôda o výmere 270 m2 v podiele 1/1 
- p.č. 254/102 – orná pôda o výmere 221 m2 v podiele 1/1 
- p.č. 256/1 – orná pôda o výmere 164 m2 v podiele 1/1 
- p.č. 240 – orná pôda o výmere 597 m2 v podiele 5/12 
- p.č. 249/2 – orná pôda o výmere 1928 m2 v podiele 5/7 
- p.č. 250/1 – orná pôda o výmere 607 m2 v podiele 1/3 
- p.č. 242 – orná pôda o výmere 557 m2 v podiele 19103/43200. 
 
Cena novovytvorenej nehnuteľnosti 1780/1 o výmere 2063m2 je 22 639,- €. Cena nehnuteľností 
parcelné čísla 236/2, 257/2, 247, 237, 258/1, 243, 244, 248/1, 252/101, 254/102, 256/1, 240, 
249/2, 250/1, 242 o celkovej výmere 5 219,98 m2 je 14 446,62 €. Zámena sa uskutočnila  na 
základe Zámennej zmluvy dňa 17.11 2022 medzi obcou Dubovce, Vidovany 175, 908 62 
Dubovce a Ing. Katarínou Ondrušovou, Vlčkovany 222, 908 62 Dubovce. Na základe tejto 
zámennej zmluvy uhradila Ing. Katarína Ondrušová  obci Dubovce dňa 18.11.2022 sumu 
8 250,- €. 
 
Hlasovanie:  
Za – 9 – Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P.,  Tokoš K, Tokošová, Václavík, 

Biskupič 
Proti – nikto  
Zdržal sa – nikto 
 
Ondrušová – ešte k vysvetleniu,  ja som dala 5000 m2 za cca 11,- € a obec mi dala 2000 m2. 
Ešte som doplácala tých 8 000,- €. Keby som bola taká, že sa chcem hádať, že dve slová chýbali, 
ako oni to našli, pozerala som aj iné zmluvy v okrese, ani tam nebol osobitný zreteľ, takže som 
mohla napadnúť veľa zmlúv obecných úradov v okrese. Keby som bola taká, tak by som zase 
chcela, aby mi 8000,- vrátili, pretože tu sa predávajú pozemky po 7 €, takže len aby ste vedeli, 
že tých 8000,- som v podstate darovala obci a nechala som to tak.  
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Mikula – ja k tomu ešte dodám. Zámena, pokiaľ som tomu dobre pochopil, bola aj z toho 
dôvodu, že sa jedná o pozemky, kde sa nachádza TJ a keď som si preveroval možnosti, ktoré 
má TJ kvôli podávaniu projektov a podobne, je tam aj podmienka, že určité percento areálu 
musí byť vo vlastníctve obce, a tým pádom prichádzame o určitú časť, ktorú sme mali. 
Vzhľadom k tomu, že teraz sa nám to slušne rozbieha, či U-9 alebo U-13, tak toto považujem 
za nepochopiteľný krok.  
Tokoš K. – ale toto napadol prokurátor, že je to zle. Tak sa to muselo opraviť. 
 

Uznesenie č. 18/09/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   z dôvodu osobitného zreteľa 
zámenu novovytvorenej nehnuteľnosti v k.ú. Vlčkovany obce Dubovce, parc.č. 1780/1 
o výmere 2063 m2 na základe geometrického plánu č. 50592793-18/2022, vyhotoveného 
Geodézia Skalica s.r.o. a úradne overeného dňa 17.5.2022, pod č. G1-254/2022 vo 
vlastníctve obce Dubovce za nehnuteľnosti v k.ú. Vlčkovany, obce Dubovce vo vlastníctve 
Ing. Kataríny Ondrušovej, r. Šerfözövej, nar. 14.03.1968, Vlčkovany 222, 908 62 Dubovce. 
Jedná sa o pozemky registra EKN: 
- p.č. 236/2 – orná pôda o výmere 744 m2 v podiele 9/20 
- p.č. 257/2 – orná pôda o výmere 593 m2 v podiele 31/80 
- p.č. 247 – orná pôda o výmere 1165 m2 v podiele ¼ 
- p.č. 237 – orná pôda o výmere 1305 m2 v podiele 1/6 
- p.č. 258/1 – orná pôda o výmere 247 m2 v podiele 23/56 
- p.č. 243 – orná pôda o výmere 478 m2 v podiele 1/6 
- p.č. 244 – orná pôda o výmere 162 m2 v podiele 1/1 
- p.č. 248/1 – orná pôda o výmere 1074 m2 v podiele 1/1 
- p.č. 252/101 – orná pôda o výmere 270 m2 v podiele 1/1 
- p.č. 254/102 – orná pôda o výmere 221 m2 v podiele 1/1 
- p.č. 256/1 – orná pôda o výmere 164 m2 v podiele 1/1 
- p.č. 240 – orná pôda o výmere 597 m2 v podiele 5/12 
- p.č. 249/2 – orná pôda o výmere 1928 m2 v podiele 5/7 
- p.č. 250/1 – orná pôda o výmere 607 m2 v podiele 1/3 
- p.č. 242 – orná pôda o výmere 557 m2 v podiele 19103/43200. 
 

Cena novovytvorenej nehnuteľnosti 1780/1 o výmere 2063m2 je 22 639,- €. Cena 
nehnuteľností parcelné čísla 236/2, 257/2, 247, 237, 258/1, 243, 244, 248/1, 252/101, 
254/102, 256/1, 240, 249/2, 250/1, 242 o celkovej výmere 5 219,98 m2 je 14 446,62 €. Zámena 
sa uskutočnila  na základe Zámennej zmluvy dňa 17.11 2022 medzi obcou Dubovce, 
Vidovany 175, 908 62 Dubovce a Ing. Katarínou Ondrušovou, Vlčkovany 222, 908 62 
Dubovce. Na základe tejto zámennej zmluvy uhradila Ing. Katarína Ondrušová  obci 
Dubovce dňa 18.11.2022 sumu 8 250,- €. 

 
Bod č. 6 - Návrh VZN č. 2/2024, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska 
Vidovany, Vlčkovany obce Dubovce 
 
Starosta vyzval prítomných na vyjadrenie k tomuto bodu.  
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Ondrušová uviedla, že vo VZN je uvedené, že okolie hrobu si má nájomca udržiavať sám, to 
znamená, že už sa nebude cintorín kosiť?  
Starosta uviedol, že cintorín sa bude kosiť ďalej, ale keď bude na hroboch prerastať burina, tak 
si to občania majú udržiavať sami.  
 
Ondrušová - navrhujem, aby bolo vo VZN upravené, že sa vynechá údržba bezprostredného 
okolia hrobu.  
Starosta – môže sa to vynechať.  
Ondrušová - pri bode 3, kto dával rozmery hrobového miesta?  
Starosta – to je dané zákonom.  
Ondrušová – vstup so psom by som vypustila.  
Starosta – bolo by dobré to tam nechať, zvieratá by tam nemali chodiť. Myslím si, že by to tam 
malo zostať. 
Ondrušová – prosím vysvetliť čo je to ekologické pochovávanie, je to uvedené v čl. 12.  
Starosta – vysvetlil prítomným uvedený pojem. 
Ondrušová – prečítala prítomným články VZN o cenách prenájmu a iných poplatkov. 
 
Starosta dal hlasovať za vypustenie textu z čl. 3 bod 1  „jeho bezprostredné okolie“ 
Hlasovanie:  
Za – 7 – Ondrušová, Milota, Mikula, Tokoš P., Biskupič, Václavík, Rybnikár 
Proti – nikto 
Zdržali sa – 2 - Tokošová, Tokoš K.  
 
Návrh uznesenia č. 19/09/2024 
OZ obce Dubovce sa uznáša na schválení VZN č. 2/2024, ktorým sa schvaľuje Prevádzkový 
poriadok pohrebísk Vidovany a Vlčkovany obce Dubovce s účinnosťou 01.10.2024 a týmto sa 
ruší VZN č. 2/2011. 

Hlasovanie:  
Za – 9 – Ondrušová, Milota, Mikula, Tokoš P, Biskupič, Tokošová, Václavík, Tokoš K., 

Rybnikár   
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 

 
Uznesenie č. 19/09/2024 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e    Všeobecne záväzné 

nariadenie č. 2/2024, ktorým sa schvaľuje Prevádzkový poriadok pohrebisk Vidovany a  
Vlčkovany obce Dubovce s účinnosťou 01.10.2024 a týmto sa ruší VZN č. 2/2011.  
 
Bod č. 7. - Návrh VZN č. 3/2024 o organizácii miestneho referenda v obci Dubovce 
 
Návrh uznesenia č. 20/09/2024 
OZ obce Dubovce sa uznáša na schválení VZN č. 3/2024 o organizácii miestneho referenda       
v obci Dubovce s účinnosťou od 1.10.2024. 
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Hlasovanie:  
Za – 9 – Ondrušová, Milota, Mikula, Tokoš P, Biskupič, Tokošová, Václavík, Tokoš K., 

Rybnikár   
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 

 

Uznesenie č. 20/9/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné 
nariadenie č. 3/2024 o organizácii miestneho referenda v obci Dubovce s účinnosťou od 
1.10.2024. 

 
Bod č. 8 – Návrh VZN č. 5/2024 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu 
nákladov na výchovu a vzdelávanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských 
zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Dubovce 
 
Starosta na návrh poslancov dal hlasovať za zvýšenie školného z 20,- na 25.- €:  
Za – 9 – Ondrušová, Milota, Mikula, Tokoš P, Biskupič, Tokošová, Václavík, Tokoš K., 

Rybnikár   
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 
 
Mikula – ja by som len chcel upozorniť na § 27 školského zákona, ktorý presne určuje na čo 
sa môžu tieto peniaze použiť.  
 
Návrh uznesenia č. 21/09/2024 

OZ obce Dubovce sa uznáša na schválení VZN č.5/2024 o určení výšky finančných 
príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelávanie a nákladov spojených so 
stravovaním v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Dubovce 
s účinnosťou od 1.10.2024. Týmto sa ruší VZN č. 1/2023.  

 
 
Hlasovanie:  
Za – 9 – Ondrušová, Milota, Mikula, Tokoš P, Biskupič, Tokošová, Václavík, Tokoš K., 

Rybnikár   
Proti – nikto 
Zdržal sa - nikto 
 
 

Uznesenie č. 21/09/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie 

č. 5/2024 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu 
a vzdelávanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, 
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ktorých zriaďovateľom je obec Dubovce s účinnosťou od 1.10.2024. Týmto sa ruší VZN 
č. 1/2023.  

 
Bod č. 9 – Návrh predaja obecných pozemkov  
 
Starosta – ide o predaj pozemkov p. Prívrackému. 
Ondrušová – na mapke nie je jasne vidieť čo chce kúpiť.  
Biskupič – bolo by dobré, keby si to p. Prívracky prerobil. 
Poslanci sa zhodli na tom, že nákres predaja pozemkov je potrebné opraviť.  
 
Návrh uznesenia č. 22/09/2024 
OZ obce Dubovce sa uznáša na oprave nákresu p. Tomášom Prívrackým a zaslaní na Obecný 
úrad Dubovce. Obec rozpošle opravený nákres poslancom prostredníctvom mailu, kde sa 
poslanci vyjadria a na základe vyjadrenia si dá vyhotoviť geometrický plán a znalecký posudok, 
ktorý  predloží na ďalšom obecnom zastupiteľstve.   

Hlasovanie:  
Za – 8 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokošová, Václavík  
Proti – nikto 
Zdržal sa – 1 - Tokoš K.  
 

Uznesenie č.  22/09/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s a   u z n á š a   na oprave nákresu                         

p. Tomášom Prívrackým a zaslaní na Obecný úrad Dubovce. Obec rozpošle opravený 
nákres poslancom prostredníctvom mailu, kde sa poslanci vyjadria a na základe 
vyjadrenia poslancov si dá vyhotoviť geometrický plán a znalecký posudok, 
ktorý predloží na ďalšom obecnom zastupiteľstve.   

 
Bod č. 10 – Územný plán obce Dubovce 
 
Starosta uviedol, že ide o návrh p. Ondrušovej a p. Polacha na vytvorenie nového územného 
plánu na ich náklady.  
 
Balážová, partnerka p. Polacha sa opýtala, aký bude ďalší postup po tomto zastupiteľstve.  
Starosta vysvetlil, aký je ďalší postup: pripraví sa návrh zmluvy, kde bude vyčíslená aj cena, 
pošle sa vám to na schválenie a keď zmluvu podpíšete, tak sa bude pokračovať.  
Balážová sa spýtala, kto bude vyčísľovať ÚP.  
Starosta – ten kto ho bude robiť. Musíme mať 2 – 3 cenové ponuky a ktorá bude najvýhodnejšia 
tá sa vyberie.  
Balážová sa opýtala starostu či ÚP je potrebný. Uviedla, že podľa nového zákona ÚP nie je 
potrebný. Každá obec potrebuje každé 4 roky správu o stave ÚP a keď to obec nepotrebuje, ako 
si mi povedal, tak na podnet fyzickej osoby, každé 4 roky je potrebné ho spraviť. Je to zo zákona 
od 1.4.2024. Posledný bol 23.7.2020. My sme s p. Jurkovičovou o tom komunikovali a ty si 
povedal, že len tak spravíš zmluvu a len tak niekto dá cenovú ponuku. Tak nám dovoľ, aby sme 
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spravili nejaké zasadnutie nás záujemcov, aby sme si povedali presné kroky. P. Štefanec to do 
mailu posielal, so všetkými krokmi, ale ty mu neodpisuješ. My sme tiež žiadnu odpoveď 
nedostali, ani na to, keď sme pred 1,5 mesiacom posielali žiadosť. Tak si poďme sadnúť, 
povedzme si aké kroky. P. Jurkovičová povedala, že obec musí zadať p. Jurkovičovej do Holíča, 
aby povedala, aké ďalšie kroky budú. Ona všetkých obvolá, všetky úrady a potom dá správu 
o stave a vyjadrí sa, či to pôjde len zmenami a doplnkami. A čo sme zisťovali, tak zmenami 
a doplnkami to pravdepodobne pôjde. Čo sme už mohli mať schválené rok a pol dozadu a už 
sme mohli stavať barák. Vtedy si nás zrušil, že to tak nepôjde, že si si to niekde zistil, ale to tak 
nie je. Tak nám dovoľ, keď chceš aby som tu stavala, nie som cudzia osoba, mám tu rodičov 
a sestry, aj ja tu chcem bývať, tak nám to dovoľ a nájdime spoločné riešenie a nechcem, aby sa 
to zas zamietlo pod koberec. Záleží nám na tom a tie pozemky, keď máme s p. Štefancom 
dohodnuté, že nám to odpredá, vy stým nebudete mať v podstate nič. Len potrebujeme teba ako 
starostu, aby si nám s tým pomohol a prosím ťa o to. Tak dajme si nejaké stretnutie a povedzme 
si čo a ako. Mňa už nebaví sa ti doprosovať, aby som ťa furt naháňala a prosila či to môže byť 
alebo nemôže byť. Už sme na to nahnevaní. Už nás to nebaví v podstate 1,5 roka na pozemky, 
ktoré sú vám v podstate na nič.  
Starosta sa k uvedenému vyjadril – ÚP obce je platný. Ten, kto nám ho robil, p. Baloga, 
povedal, že tie pozemky sú v rozpore so zadaním ÚP a nejdú spraviť. Ja som vám to odpísal 
zakaždým, keď mi odpísal on. Komunikoval som to s ním, aj s Trnavou a napísal mi, že to ide 
len takto spraviť. Písal mi ešte aj tento rok, že to ide spraviť len spôsobom, akým som hovoril.  
Balážová – a oni sa tým zapodievali? 
Starosta – áno, on nám UP robil, ja som mu to posielal mailom, on mi na to odpovedal a vždy 
odpovedal rovnako.  
Balážová – zaujímavé, že v Bratislave sa dokázal UP zmeniť dodatkami a doplnkami. P. 
Jurkovičová povedala, že by to išlo ÚP, ale kvôli pár pozemkom nie je potrebné robiť ÚP. Ja si 
myslím, že či si zaplatíme zmeny a doplnky alebo ÚP ti môže byť v podstate jedno, lebo z tvojej 
kapsy to nepôjde. A my to chceme čo najrýchlejšie.  
Starosta – je to pravda, ale ten, kto nám územný plán spracovával povedal, že to tak nejde.  
Balážová – ale prečo nám to nechceš dovoliť? 
Starosta – lebo je to protizákonné.  
Balážová – ale čo je protizákonné? Zaujímalo by ma s kým si komunikoval.  
Starosta – s p. Balogom. 
Balážová – ale čo on s tým má. Každý obstarávateľ robil tu na Záhorí buď p. Jurkovičová.   
Starosta – on nám ÚP robil a povedal, že to ide iba takto a on sa tomu rozumie.  
Ondrušová – môžem do toho povedať, aby sme sa nehádali. Takto nám utiekol aj Martin 
Hrubša. Ja navrhujem, zmenil sa stavebný zákon, ja ho tiež nepoznám. Myslím, že by sme sa 
mohli stretnúť, za týždeň - dva, príde p. Jurkovičová a p. Štefanec a budeme radi, keď nám 
poradia a tú cestu nájdeme. Jedno je pravda, že p. Baloga urobil chybu. Dal tam, že je to Natura 
2000 a je to problémové. Ja si myslím, že aj podľa nového zákona by sme nejako vykľučkovali 
z toho. Určite sú to ľudia, ktorí v tom vedia chodiť, takže ja súhlasím so stretnutím. 
Mikula – ja si myslím, že nie je to len z hľadiska ľudského, ale určite aj finančne. Je rozdiel 
zapracovať zmeny ako vypracovať celý ÚP. Ja si myslím, že z tohto hľadiska by starosta 
stretnutie mal zorganizovať.  
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Biskupič – ja by som na to stretnutie išiel, lebo ma to zaujíma a mohli by sme takto viac barákov 
do dediny postaviť.  
Ondrušová uviedla, aby starosta navrhol termín stretnutia, s čím všetci súhlasili.  
 
Návrh uznesenia č. 23/09/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje žiadosti Ing. Kataríny Ondrušovej a Bc. 
Michala Polacha o obstaranie územného plánu obce Dubovce ÚPN – Obce Dubovce na vlastné 
náklady žiadateľov. 

 
Hlasovanie:  
Za – 9 – Biskupič, Mikula, Milota, Ondrušová, Rybnikár, Tokoš P., Tokošová, Václavík,    
Tokoš K.  
Proti – nikto 
Zdržal sa – nikto  

 
Uznesenie č. 23/09/2024 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   žiadosti Ing. Kataríny 
Ondrušovej a Bc. Michala Polacha o obstaranie územného plánu obce Dubovce ÚPN – 
Obce Dubovce na vlastné náklady žiadateľov. 

 
Bod č. 11 – Odpredaj pozemkov p. Romanovi Tokošovi  
 

Poslanci si ozrejmili, čo sa bude p. Tokošovi predávať podľa predloženého 
geometrického plánu. 
 
Návrh uznesenia č. 24/09/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   odpredaj pozemkov vo vlastníctve obce 
Dubovce z dôvodu osobitného zreteľa v súlade s ustanovením § 9a ods. 15 písm. f) a v súlade s 
9 ods. 1 písm. i)  zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov:  

1. novovytvorenej parcely č. 201/2, k.ú. Vlčkovany, obec Dubovce o výmere 9 m2  na základe 
geometrického plánu na oddelenie pozemku parc. č. 201/2 č. 004/2024, vyhotoveného dňa 
25.07.2024 Bc. Jurajom Sládkom, autorizačne overeného dňa 26.07.2024 Ing. Milošom 
Macháčkom a úradne overeného dňa 1.8.2024 Ing. Petrom Rúžičkom č. 408/24. Cena na 
základe znaleckého posudku č. 51/2024 vypracovaného dňa 2.9.2024 Ing. Ľubomírom 
Nečasom v sume 10,82 €/m2 čo predstavuje spolu 97,38 €. 

2. parcely č. 199/2 o výmere 27 m2. Cena na základe znaleckého posudku č. 51/2024 
vypracovaného dňa 2.9.2024 Ing. Ľubomírom Nečasom v sume 10,82 €/m2 čo predstavuje 
spolu 292,14 €.  

Odpredaj sa uskutoční na základe kúpno-predajnej zmluvy medzi Obcou Dubovce, 
Vidovany 175, 908 62 Dubovce a Romanom Tokošom, Vlčkovany 100, 908 62 Dubovce. 
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Podľa ust. §9 a ods. 15 pism. f) a v súlade s 9 ods. 1 písm. i) zákona č. 138/1991 Z. z. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov sú dôvody hodné osobitného zreteľa založené na 
skutočnostiach: 

1. Novovytvorená nehnuteľnosť v k.ú. Vlčkovany obce Dubovce parcelné č. 201/2, k.ú. 
Vlčkovany, obec Dubovce o výmere 9 m2 je dlhodobo využívaná Romanom Tokošom ako 
miesto kde sú uložené prípojky inžinierskych sietí.  

2. parcela č. 199/2 o výmere 27 m2, ktorá je dlhodobo využívaná Romanom Tokošom ako 
záhrada. Táto časť záhrady tvorí celok záhrady a je oplotená   

Zámenou nehnuteľnosti dôjde k zosúladeniu právneho stavu so stavom reálnym 
(užívacím). Zámenou majetku obce sa tak prispeje k účelnejšiemu využívaniu pozemku a 
usporiadaniu majetkových pomerov s ohľadom na tvar a rozmery pozemkov vo vlastníctve obce 
a tretej osoby (kupujúceho) 

Hlasovanie:  
Za – 9 – Ondrušová, Milota, Mikula, Tokoš P., Biskupič, Václavík, Tokoš K., Rybnikár, 
Tokošová 
proti - nikto 
zdržal sa – nikto   
 

Uznesenie č. 24/09/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   odpredaj pozemkov vo 
vlastníctve obce Dubovce z dôvodu osobitného zreteľa v súlade s ustanovením § 9a ods. 
15 písm. f) a v súlade s 9 ods. 1 písm. i)  zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 
znení neskorších predpisov:  

3. novovytvorenej parcely č. 201/2, k.ú. Vlčkovany, obec Dubovce o výmere 9 m2  na 
základe geometrického plánu na oddelenie pozemku parc. č. 201/2 č. 004/2024, 
vyhotoveného dňa 25.07.2024 Bc. Jurajom Sládkom, autorizačne overeného dňa 
26.07.2024 Ing. Milošom Macháčkom a úradne overeného dňa 1.8.2024 Ing. Petrom 
Rúžičkom č. 408/24. Cena na základe znaleckého posudku č. 51/2024 vypracovaného 
dňa 2.9.2024 Ing. Ľubomírom Nečasom v sume 10,82 €/m2 čo predstavuje spolu 97,38 
€. 

4. parcely č. 199/2 o výmere 27 m2. Cena na základe znaleckého posudku č. 51/2024 
vypracovaného dňa 2.9.2024 Ing. Ľubomírom Nečasom v sume 10,82 €/m2 čo 
predstavuje spolu 292,14 €.  

Odpredaj sa uskutoční na základe kúpno-predajnej zmluvy medzi Obcou Dubovce, 
Vidovany 175, 908 62 Dubovce a Romanom Tokošom, Vlčkovany 100, 908 62 Dubovce. 

Podľa ust. §9 a ods. 15 pism. f) a v súlade s 9 ods. 1 písm. i) zákona č. 138/1991 Z. z. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov sú dôvody hodné osobitného zreteľa založené 
na skutočnostiach: 
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3. Novovytvorená nehnuteľnosť v k.ú. Vlčkovany obce Dubovce parcelné č. 201/2, k.ú. 
Vlčkovany, obec Dubovce o výmere 9 m2 je dlhodobo využívaná Romanom Tokošom 
ako miesto kde sú uložené prípojky inžinierskych sietí.  

4. parcela č. 199/2 o výmere 27 m2, ktorá je dlhodobo využívaná Romanom Tokošom ako 
záhrada. Táto časť záhrady tvorí celok záhrady a je oplotená   

Zámenou nehnuteľnosti dôjde k zosúladeniu právneho stavu so stavom reálnym 
(užívacím). Zámenou majetku obce sa tak prispeje k účelnejšiemu využívaniu pozemku a 
usporiadaniu majetkových pomerov s ohľadom na tvar a rozmery pozemkov vo 
vlastníctve obce a tretej osoby (kupujúceho) 

 

Bod č. 12 – Vyplatenie odstupného bývalej starostke obce Dubovce  

Starosta odovzdal slovo p. Ondrušovej, ktorá navrhla tento bod programu.  
Ondrušová – chcela by som prečítať uznesenie, pretože každý pracovník, ktorý odchádza zo 
zamestnania po určitej dobe má nárok na odstupné. Bol to aj p. Biskupič, tam sa dohodli splátky, 
aj p. starostke sa dohodli splátky. Fondy, dane boli odvedené dávno, akurát jej to nebolo 
vyplatené. Myslím si, že si koledujeme o veľký prúser. Takže by som chcela napísať uznesenie. 
Musí sa to vyplatiť, alebo sa dohodnúť, lebo budeme mať problém.  
Starosta na to reagoval – myslím si, že z tejto strany problém nebude, bolo to riešené aj 
na inšpektoráte práce aj na polícii a ohľadne toho máme aj vyjadrenie, ktoré som vám posielal, 
že musí rozhodnúť jedine súd ohľadne výšky odstupného.  
Ondušová – to je zákonné odstupné, takže vy ste to dali na prokuratúru, prokuratúra to dala 
vyšetrovateľovi, vyšetrovateľ zamietol vec prokurátorovi, obec, teda ty si podal sťažnosť proti 
tomu uzneseniu vyšetrovateľa a prokurátor, ktorý podal na toto, aby sa to prešetrilo, tvoju  
sťažnosť zamietol. Keď tu bol inšpektorát práce si povedal, že už jej to bolo vyplatené 
a inšpektorát práce povedal, že to treba súdnou cestou, ale ak má niekto zákonný nárok, tak 
z toho sa jednoducho obec nevyvlečie. Chceli by sme ťa zaviazať a keď chceš daj to na súd, ale 
obec prehrá a budeme platiť ďaleko viac peňazí. Je to zo zákona. To nie je, že by si to niekto 
vymyslel. Fondy, dane, sociálka je odvedená. Fakt sa dostaneme do problému.  
Mikula – ja by som sa teraz k tomu nemal vyjadrovať, ale sa ma to bytostne dotýka, ale pokiaľ 
mám znalosť, tak v uznesení vyšetrovateľa bolo jasne povedené, že výplata bola v poriadku 
a že nedošlo k žiadnemu porušeniu zákona. Vy sa tu hráte na slovíčka a toto je ďaleko 
závažnejšie a ty si úplne v pohode. My sme jediná dedina na Slovensku, ktorá nevyplatila 
odstupné, ktoré zo zákona patrí odchádzajúcemu starostovi.  
Tokoš K. – my sme jediná dedina na Slovensku, ktorá má 9 poslancov.  
Ondrušová – inšpektorát práce napísal záver „pokiaľ sporné uznesenie OZ ako správny akt nie 
je dostatočne jasné a zrozumiteľné  výklad k otázke platnosti zvýšenia platu starostke Dane 
Dorothe Mikulovej v čase od – do s tým súvisiace ustanovenie výšky 5-násobku priemerného 
mesačného platu ako odstupného môže podať jedine súd. Dal to prokurátor na prešetrenie, 
vyšetrovateľ to zamietol, my sme to ako obec na základe podnetu p. starostu zas napadli, ale 
prokurátor toto zrušil. Ešte raz je to zo zákona.  
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Návrh uznesenia  25/09/2024  
OZ obce Dubovce zaväzuje starostu vyplatiť zákonný nárok na odstupné predchádzajúcej 
starostke p. Mikulovej po skončení troch funkčných období vo výške, ktorá jej prináleží zo 
zákona a ktoré bolo schválené uznesením obecného zastupiteľstva do 31.10.2024.  
 
Hlasovanie 
Za – 5 - Ondrušová, Milota, Mikula, Tokoš P., Rybnikár 
Proti – nikto 
Zdržal sa – 4 - Tokoš K., Tokošová, Václavík, Biskupič.  
 

Uznesenie č. 25/09/2024 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   z a v ä z u j e   starostu vyplatiť zákonný 

nárok na odstupné predchádzajúcej starostke p. Mikulovej po skončení troch funkčných 
období vo výške, ktorá jej prináleží zo zákona a ktoré bolo schválené uznesením obecného 
zastupiteľstva do 31.10.2024.  
 
Bod č. 13 – Diskusia 

Ondrušová – poďakovala všetkým, ktorí sa podieľali na 14 ročnom procese blahorečenia rodáka 
obce Janka Havlíka. Skritizovala, že na stránke obce nebol venovaný dostatočný priestor tejto 
udalosti, čo je hanba pre obec.  

Tokošová V. – uviedla, že všetko čo jej bolo poslané bolo zverejnené. Nebol problém, keby p. 
Ondrušová poslala nejaký článok, že by sa nezverejnil. Nič neposlala.  

Ondrušová – ani si neuvedomujeme, čo doma máme, o našej obci vie aj pápež aj celý svet.  

Mikula – veľa ľudí mi dalo dotaz, čo sa deje po večeroch v KD, keď tam nie sú žiadne oficiálne 
aktivity a kto to platí, keď sa tam svieti. To je otázka na p. starostu.  

p. Holásková – hovorím to ako nezávislá občianka, mám viacero otázok:  

1. Prečo sa vypína v noci osvetlenie? Kto to schválil, Keď je zamračené a prší nevidieť vôbec 
nič. Bola omša na Vianoce a všade bola tma. Najhoršie povodne, žiadne svetlo, baterkami 
sa svietilo. Je ohrozená bezpečnosť ľudí?  

2. Načo bolo kúpené vianočné osvetlenie, sú to atrapy a neviem z čoho to bolo zaplatené.  
3. Chválim krásne upravený dvor KD, ale zároveň dávam otázku koľko stál, z akých peňazí to 

bolo, či bol na to projekt. Bol to priestor, ktorý bol už aj vyčistený, ale mali by sa peniaze 
vložiť na osvetlenie.  

4. Že vraj sú tu šumy, že sa tu niečo deje po večeroch. Neviem či je to pravda, tak nechcem 
nikoho očierňovať, tak by som chcela vedieť či je to pravda.  

5. Pohreby – čakala som od obecného úradu, že kto za obec ďakuje rodine a zosnulému. Mala 
som dozvuky, že ja sama si musím niekoho osloviť. Chcem sa spýtať, ako to funguje. Snáď 
si to príbuzní zaslúžia.  

6. Očistenie priestorov pred domom smútku. Pred pohrebom nebolo upratané. 
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7. Opravuje sa Vlčkovanský cintorín, z čoho to je, ako to funguje. Prečo sa vyrezali stromy, 
teraz už nie je kde sa ukryť pred slnkom. 

8. Ako je to pred domami, či je to obecné alebo nie. Či by bolo možné napomenúť ľudí, aby si 
pred domami udržiavali poriadok.  

9. Ako je to pred Olejníkom, bolo to očistené a teraz je tam znova neporiadok. Tak isto pred 
ihriskom.  

10. Robilo sa video o neporiadku, boli to veci čo sa mali dokončovať. Teraz je to potrebné za 
Jožkom Olejníkom. Tak isto pred Kornelom Tokošom. 

Tokoš K. – kontajner bol označený trojuholníkom. Nemal som ho kam posunúť.  

Holásková – pri ihrisku – posledné dva domy – tam je veľký neporiadok.  

11. Materská škôlka – robila som predsedkyňu školskej rady, či funguje, či bola zvolená nová 
Rada školy. Pýtam sa prečo bola p. riaditeľka odtiaľto odsunutá, ja som s ňou 
spolupracovala. Počula som, že nič nerobili, pozrite sa koľko tam bolo akcií. Či by to bolo 
ľuďom vysvetlené.  

12. Pred predajňou Jednota by bolo dobré priekopu pred obchodom vyrovnať. Zároveň je 
urobený nájazd do predajne pre imobilných.  

13. Chcem pochváliť p. Mareka Štepanovského, ktorý vykonáva veľmi svedomitú prácu.  
14. Dokedy bude nedorobené pred obecným úradom.  
15. Koho osloviť pri pohrebe na vykopanie hrobu.  

Starosta - momentálne kope hroby p. Štepanovský, má platnú zmluvu, ale bol oslovený aj p. 
Pekár. Oni sa musia medzi sebou dohodnúť.  

Biskupič – chcem sa poďakovať za faktické otázky k problémom v obci a zároveň ste aj 
pochválili.  

Starosta odpovedal na položené otázky: V KD sa stretáva pred akciou, aby sa akcia 
zorganizovala a po akcii, keď sa upratuje. Keď je rozčapovaný sud, tak už sa nedá vrátiť, tak 
sa po akcii vyčapuje a peniaze idú organizácii, ktorá akciu organizovala. Ja som s tým súhlasil, 
aby sa pivo vyčapovalo, lebo sud je drahý a škoda ho vyhodiť.  

Mikula – my máme v KD toľko akcií, že sa toľko sedí v KD po večeroch do noci? Kto má 
kľúče od KD a sprístupňuje ho ľuďom, ktorí chodia na pivečko.  

Starosta – kľúče mám ja a Veronika, ktorá sa o KD stará.  

Ondrušová – je mi smutno z toho čo sa deje. My sme odsúhlasili, aby sa vypínala elektrina, ale 
nie je dávno na zastupiteľstve sme povedali a požiadali, aby sa opäť zapla. Je to naozaj 
nebezpečné. Môže sa stať nejaký úraz. Poučili sme sa, nesúhlasíme s tým, aby bola vypnutá 
elektrina. Tu sa rozhadzujú peniaze na vianočné osvetlenie, svieti sa v kultúrnom dome, chodia 
ľudia na pivečko. Keď sa chceš stretávať, tak to môžeš robiť na obecnom úrade. Keby sme to 
robili my, že by sme sa tu stretávali v KD, tak by ste nás rozniesli v zuboch. Tu sa rozhadzujú 
peniaze na kolotoč 2 000 €, vianočné osvetlenie, ktoré nás stálo 1200 €. Nie sme tak bohatí, 
aby sa tu rozhadzovali peniaze. Odsúhlasili sme nejaké peniaze na cintorín, dohodli sme sa, že 
pošleš nejaké ponuky, ale žiadna ponuka nedošla, nič si nám neposlal. Tak vyrieš svetlo, aby 
sa svietilo, myslím, že toľko peňazí máme a vyrieš KD, aby sa z neho nestala ďalšia hospoda.  
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Tokoš K. – tak vyriešte aj kabíny, kde chodia chalani, keď je v bare zhasnuté, tam sa chodí na 
pivo a to kto platí? 

Mikula – v kabínach sa nečapuje nič, vždy je otvorený bar.  

O 19:03 hod – poslanec Tokoš K. opustil zasadnutie OZ.  

Mikula – otázka na Veroniku Tokošovú, teba vidieť v KD, vidieť tvoje auto. Ty odomykáš 
a zamykáš KD, chodia tam ľudia, ja sa pýtam, kto ti to dovolil.  

Tokošová – starosta 

Mikula – tak dobre, tie financie, ktoré tu presvietiš a v obci sa nemôže svietiť, tak zaplatí 
starosta? Za tie akcie čo sa tu dejú? Nerobte z toho hospodu, vadí to veľa ľuďom. Presťahovali 
ste sem hospodu a idú mrazáky, idú také veci a nemôžu sa tu robiť také veci, že ide pípa dva 
týždne atď.  

Ondrušová – ja by som bola rada, keby sa v noci svietilo. My sme to odsúhlasili, ale žiadali 
sme to opäť zapnúť. Môžu byť povodne a bude problém. V strede cesty, kto to tam dal, nedalo 
sa tam absolútne prejsť, dal sa tam trojuholník, ale je to nebezpečné. Na jednej strane hovoríte, 
že všetko budete robiť lepšie ako my a na druhej strane si robíte čo chcete.  

Hrubšová – mňa by zaujímalo, či ste odsúhlasili aj čas, kedy sa nebude svietiť? Lebo vypínať 
svetlá už od 23:20 hod. je úplne choré. Ja sa bojím na tej ulici, vypínať svetlá tak skoro. Keby 
to bolo dajme tomu od druhej do štvrtej tak nepoviem nič.  

Ondrušová – navrhujem, aby sa schválilo uznesenie, aby sa v obci svietilo, napr. od pondelka, 
veď to nie je problém to prenadstaviť. Je to nebezpečné.  

Starosta – je to problém, musíme zavolať technika, aby to prestavil.  

Ondrušová – je to treba prenadstaviť, je to nebezpečné, rozmohli sa aj krádeže. 

Starosta – čo sa týka cintorína vo Vidovanoch. Pred každým pohrebom ideme poupratovať, ale 
nechodíme ráno, ale okolo obeda. Keby sa išlo ráno, tak do pohrebu by boli šišky znovu na 
zemi.  

Holásková – neporiadok bol aj v dome smútku, že tam boli pavučiny. Tak mi to bolo povedané.  

Starosta – snažíme sa pred pohrebom upratovať. Keď sa kope hrob, tak by to mala pohrebná 
služba upratať a čo je navyše odviezť.   

Mikula - čo sa stalo so záhradkou za kostolom vo Vlčkovanoch. Kam zmizlo oplotenie, či máme 
z toho financie.  

Starosta – oplotenie sa odstránilo. Získali sme príspevok z Ministerstva financií SR, bude sa 
tam budovať krížová cesta s altánkom, lavičkami a stromami.  

Ondrušová – my ako poslanci o tom zas nevieme.  

Starosta – posielal som vám to, získali sme 10 540 €. Na Vlčkovanský cintorín sme dostali 
dotáciu od predsedu vlády a z TTSK.  

Holásková – nemohlo by sa to urobiť na cintoríne, keď už sa to tam upravuje?  
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Starosta – jednal som o tom s pani Hrnkovou, že tu by to bolo vhodné, tak som o to požiadal 
a vyšlo nám to. Môžeme byť radi, že nám to schválili.  

Ondrušová – pani Hrnková nie je poslankyňa a my ako poslanci nič nevieme, mohol si to 
prerokovať s nami. Ja by som bola rada, keby sme to prejednali aj my. Všetko robíš za chrbtom 
a my sa nič nedozvieme. Za cintorínom je neporiadok, je tam vyjazdená nová cesta, čo zasahuje 
do poľa a mne budú krátiť dotácie. Je blahorečenie Janka Havlíka a bude sem chodiť tisíce 
pútnikov to nie je sranda. Aj dnes tu boli a nemali ísť kde na WC, na toto sa nemyslí. Ja si 
myslím, že keby si vyhlásil, že kto chce ísť pomôcť, tak by sa našli ľudia, ktorí by pomohli. My 
sme chceli natrieť zábradlie, ale dal si spraviť nové. Ja si myslím, že tie peniaze, čo sa dali do 
zábradlia sa mohli dať radšej na svetlo a mohli sme to natrieť. To bola naša iniciatíva. Keby si 
to zorganizoval, tak by ľudia aj išli.  

Starosta – na cintoríne dobrovoľne upratovali dôchodcovia a neporiadok tam nie je. Ja som tam 
bol v piatok a bolo tam čisto. Mám to nafotené. Je tam len materiál, ktorý budeme ešte používať.  

Ondrušová – mohlo sa to dať niekde nabok. Ja budem mať veľký problém, mohol si zavolať 
a dalo by sa to nabok. Všetko sa dá riešiť, len treba komunikovať.  

Holásková  - ja by som navrhla, či by sa dala preložiť krížová cesta na cintorín.  

Starosta – to už nejde, je to schválené. Čakáme na zmluvu.  

Kudláčová – na park boli urobené tri projekty a jeden bol aj na krížovú cestu. Keď ste chceli 
ísť do krížovej cesty, prečo ste nepoužili projekt a nedohodli sa poslanci, kde je to vhodné. Na 
toto miesto chcete dať 15 zastavení?  

Mikula – Takže toto je typ projektu, že ty dáš žiadosť a financie ti pridelia? Následne až potom 
sa žiada o stavebné povolenie o vizualizáciu a všetky tieto veci. V cene je zahrnuté úplne 
všetko, aj projektová dokumentácia, alebo to ešte len budeme platiť? Poznám tento druh 
projektov, tam keď sa nedodržia všetky podmienky tak potom spätne žiadajú peniaze. Len sa 
chcem spýtať, koľko nás to bude stáť. Je to super, chválim, že to máme, len chcem vedieť, či je 
to tento spôsob financovania.  

Starosta – na projekt je 5 % spolufinancovanie obce.  

Mikula – a potom budeme vypracovávať všetky potrebné veci? 

Starosta – áno. Je tam daný rozpočet a 5 % pôjde z obce.  

Mikula – nechcem byť za zlého, ale prečo s nami takéto veci neprejednáš a nič nám nepovieš. 
My ako poslanci, sme na rovnakej úrovni ako starosta a to znamená, že keď sa urobí nejaké 
pochybenie, tak my sme za to zodpovední, lebo sme to odhlasovali, ale my o ničom nevieme.  

Ondrušová – ja by som chcela, aby nám starosta vždy oznámil, aký má plán niečo robiť, lebo 
my o ničom nevieme.  

Biskupič – čo sa týka priestoru za Jožkom Olejníkom je tam problém s odpadom.    

Starosta – nebol tam kontajner, lebo ľudia by tam nahádzali hocičo a potom by nám kontajner 
nevyviezli, preto sa to dáva mimo, aby sme odpad nakladali my. Každý týždeň odtiaľ vyvážame 
kontajner. Je tam aj haluzina, len tú nám nikto nechce zobrať.  
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Biskupič – veľa ľudí volá či sa tam môže dávať. Vpredu sa dáva kovový odpad a sklo. Len 
chcem poprosiť, aby ľudia odpad nehádzali kadejako. Dobre by bolo to vyčistiť a urobiť do 
budúcna zberný dvor.  

Huťťa – stále sa poukazuje na niekoho. Prečo sa zberný dvor už dávno nespravil? Potom sa 
odpad vyhadzuje kade tade. Hovorí sa o ňom už dávno.  

Holásková – ja keď som bola poslankyňa, tak bol projekt na zberný dvor, ktorý sa 7 x musel 
prepracovať, každý niečo iné požadoval a nakoniec prišli, aby dali úplatok.  

Kudla – ospravedlňujem sa za včera, že som zadymil pol dediny, vypaľoval som haluzinu po 
záplavách. Nemám to ako odtiaľ dostať. Tam sa technika nedostane. Ja som každý druhý víkend 
doma a mne sa to inokedy nedalo. Dalo by sa s Povodím Moravy dohodnúť vyčistiť celý potok, 
pretože je tam veľa neporiadku, je aj v Chvojnici aj v potoku.  

Starosta – Keď bolo po povodniach ja som to p. Čulenovi z Povodia Moravy povedal, že 
povodeň je spôsobená tým, že nie sú vyčistené potoky a on mi povedal, že na to nemajú 
finančné prostriedky.  

Ondrušová – mala by sa dať preventívne žiadosť, aby sme mali v rukách argument, že sme 
žiadali, ak by došlo k vytopeniu.  

Biskupič – s čistením je problém, lebo najskôr príde komisia, ktorá povie, aby sa odstránili 
všetky stodoly a ploty a keď sa všetko odstráni až potom to prídu čistiť, lebo to tam nemá čo 
robiť.  

Kudla – bolo by dobré napísať ľuďom, aby si sami čistili od potoka a nehádzali tam neporiadok. 

Holásková – u p. Krajčoviča boli zo životného prostredia, že či si môže sám ľubovoľne upraviť 
pri Chvojnici humno. Dovolili mu určité veci upraviť a povedali do čoho nemôže zasahovať. 
Hovorili, že prídu odstrániť strom, čo je v Chvojnici spadnutý. A aj na priehradu sa boli pozrieť. 

Starosta – áno, dá sa požiadať. 9.9. prídu znova a budeme všetko prechádzať.  

Kudla – dvor KD je urobený super, ľudia sa majú kde stretávať, už to tam mohlo byť roky, ale 
v noci, keď som išiel s kamiónom sa tam svietilo, tak myslím, že by sa to nemalo.  

Starosta – dvor KD bol spravený z financií obce.  

Kudla – Katka si oplotila pozemky, robí sa to, aby si chránila svoj majetok. Ja som tam tiež 
jazdieval na motorke a bolo zle. A chcel by som, aby sa vyhlásilo počas žatvy, aby si ľudia dali 
autá z cesty nabok, potom nemôžu prejsť kombajny.  

Ondrušová – ďakujem p. Bilovskému, že si autá dajú nabok, lebo nie všetci to robia. Kanál pri 
Hyžových je veľmi nebezpečný, bolo by dobre s tým niečo urobiť.  

Holásková – ako je to s rozlúčkami so zosnulými. Robievali to starostovia, ale ten kto na to 
nemá, tak má niekoho povereného.  

Starosta – keď bude pohrebná služba Pekár, tak oni to budú robiť. Aj Štepanovský sa môže 
osloviť.  

Biskupič – čo sa týka neporiadku pred domami, tak to rieši poriadková komisia. Už som na to 
upozorňoval, ale ešte sa to musí doriešiť.  
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Mikula –  mali sme teraz zápas a prišli druholigové Malženice a hanbil som sa za neporiadok, 
ktorý niektorí majú pred domami pri ihrisku.  

Starosta – na otázku o školskej rade poviem len to, že bola zvolená nová Rada školy, p. 
riaditeľkou je poverená Mirka a bude vyhlásené výberové konanie na riaditeľku.   

Mikula – ja mám otázku na park vedľa Petrovičov. V parku začali vršky na stromoch vysychať. 
Kto urobil zásah do stromov, keď ich ostrihal, sú ako pahýle. Mali sme zavolaného odborníka, 
ktorí povedal, že sa nemajú strihať, lebo môže dôjsť k poškodeniu stromu alebo úplnému 
zoschnutiu.  

Starosta – ostrihal ich Marek Štepanovský na môj pokyn, boli to uschnuté konáre. Sú tam aj 
polámané, niekto ich láme.  

Mikula – to polámal vietor, aj mne už zlomilo dve lipy. 

Balážová – na detskom ihrisku na futbalovom ihrisku je neporiadok, chcem sa spýtať, či sa to 
nejako udržiava. Je tam aj kamera 

Starosta – je tam kamera, ale nie je funkčná.  

Mikula – kameru montovala firma z Holíča, ale už nie je dobrá a nespĺňa požiadavky, aby sa 
dala zapojiť. 

Balážová – ako funguje obecný úrad, lebo bola som tam a bol úrad zamknutý. Nebol tam ani 
oznam. Je treba, aby tam bol oznam, keď tam nikto nie je.  

Kudláčová – ohľadom peňazí, že sme nenechali žiadne peniaze. Koľko nechal Mikula 
Biskupičovi nevieme. Keď nastupovala Mikulová, tak nastupovala s mínus 12000 a ešte dlhov, 
ktoré musela vrátiť. My, keď sme skončili sme poplatili všetko, nie že by sme nenechali nič, 
80 000 zostalo na obci, ktoré sú dokázateľné hlavne zverejnenými závierkami. Odstupné 
starostky bolo vyplatené tým, že vyplatila sa daň a odvody, bol papier, ktorý sa podpísal, že sa 
jej mesačne bude vyplácať čistá mzda, ktorá zostala na účte obce. Keď neboli peniaze, tak tej 
starostke sa to nevyplatilo, kde tá čistá mzda zostala a na čo sa použila.  

Starosta – keď som ja nastúpil bolo na účte 8 000 €, z toho je výpis z účtu, môžem ho doniesť. 
Schvaľoval sa aj rezervný fond a schvaľovala sa iná sume. Treba sa pozrieť v uzneseniach, tam 
to je.  

Ondrušová – chcela by som poprosiť hlavnú kontrolórku, aby sa na to pozrela, nech sa to 
neotvára. Nech sa pozrie čo ostalo, keď si nastúpil, koľko nechali, nech kontrolórka urobí o tom 
správu.  

Mikula – ja by som chcel všetkým poďakovať za podnetné informácie a myslím si, že obec má 
na čom pracovať a dúfajme, že pokročíme k lepším zajtrajškom.  
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Bod č. 14 – Záver 

Starosta ukončil zasadnutie OZ o 19:50  hod 

 
Zapisovateľka: 
Mgr. Viera Haringová    ......................................... 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Ing. Katarína Ondrušová     ......................................... 
 
 
Veronika Tokošová      ......................................... 


